
Referat ÅBUS FAU møte 9.februar 2023 
 
 

Deltakere:  

FAU:  Merete, Henriette, Hanne, Svetlana, Anne, Stine, Anniken, Kai, Mads, Marit  

Elevrådet:  Sivert og Sigrid  

Ledelsen:  Aina, Linda, Trond, Torleif  

 

Del 1   

01/23  Godkjenning av innkalling og forrige møtereferat   

Godkjent  

 

02/23  Valg av referent   

Henriette  

 

03/23  Velkommen til elevrådet   

- Kort info om hva FAU er, hvordan vi jobber og hvilke saker vi jobber med   

- Kort info fra elevrådet om saker de jobber med   

- Hvordan kan vi jobbe best sammen for barn og unge på ÅBUS?  

Merete orienterer om hva FAU er, ref ppt.  

 

Orientering fra Elevrådet:  

- Jobber med å få mer praktisk inn i hverdagen, mer bort fra penn, papir og bøker. Det 

må skje mer i hverdagen for elevene. Viktig å få til mer gøy/avbrekk.  

- Arbeid med ny fane for skolen. Alle klassene bidrar.  



- Bussparkeringen: Mye trafikk, potensielt kan det skje ulykker. Viktig at dette blir det 

gjort noe med.  

- Klatrestativ på barneskolen. Er kjøpt inn og ligger per nå på vedsentralen(?) Har 

ligget der en stund, så dette trengs å få på plass.  

- Hårfønere innvilget, mangler å få dette på plass i garderobene.  

- Kantina har vært stengt en periode. Har jobbet med å få den i drift igjen. Veldig fint 

at det har ordnet seg, og første åpningsdag er 13 februar.  

- Trampeskurs for lærere, slik at turnhallen kan brukes mer  

- Kraner og utstyr i bygninger på barnetrinnet begynner å bli veldig slitt. Jobber med å 

få det utbedret  

- Snøbrøyting og grusing. Kan bli farlige situasjoner når dette skjer i 

skoletiden/friminutt  

- Møter ca en gang per måned  

 

Saker med gjennomslag for elevrådet hittil i år:  

Tegnekonkurranse, gjenåpning av kantine, trampeskurs for lærere og hårfønere til 

installasjon i garderobene  

 

Hvordan kan elevrådet og FAU jobbe sammen?  

- Ønske fra Elevrådet om å jobbe sammen med FAU opp mot kommunen. De synes at 

ting tar altfor lang tid.  

- FAU kan sende henvendelse til kommunen, spesielt ifm trafikksikkerhet på 

parkeringen og bussholdeplassen og lekestativet. Leder FAU sender en henvendelse 

til kommunedirektør, ordfører og sektorleder oppvekst ifm bussparkering/parkering. 

Lekestativ tas med inn til KFU møte.  

 

Praktisk læring, hvordan jobber skolen med dette?  

- Torleif – høyaktuelt for norsk skole, hvis ikke blir skolen kjedelig.Det må noen 

rammebetingelser på plass. Sier mer under ledelsens punkt.  



- Lærerne viser til at de er sterkt bundet til emneplaner. Dette får andre skoler til, så 

ingen grunn til at ikke ÅBUS skal få det til.  

 

04/23  Ledelsen orienterer  

Orientering av rektor, Torleif. Ref ppt.  

 

Organisering av skoledagen – kan vi gjøre dette annerledes?:  

- Mandagen oppleves lang, spesielt for de yngste  

- Mer tid mellom lærer og fagarbeider er ønskelig internt. Viktig med mer samarbeid  

-  For mye stillesitting i skolehverdagen, viktig med mer aktivitet og variasjon i 

undervisningen. Viktig at elevene er bidragsytere i undervisningen. Vi klarer i 

gjennomsnitt å holde fokus i 12 minutter av gangen.  

- Ser på andre måter å organisere hverdagen på. Ulike forslag for de ulike trinnene. 

Feks 60 minutter enheter.  

- Det må tas en avgjørelse innen 1. mars, hvis iverksettelse til høsten 23.  

- Skolen går nå bredt ut for å få inn så mange innspill som mulig.  

 

Innspill fra FAU:  

- Flere vil kanskje ha behov for SFO ved kortere dager? Ledelsen kommenterer at de 

har vurdert at det vil få motsatt virkning.  

- Hva er faktisk mulig ift det praktiske? Spesielt med tanke på de doble timene. 

Hvordan sikrer man at man har mulighet til å gjennomføre gode økter.  

- Ungdomstrinnet – mer krevende å få til det praktiske. Da kan 60 minutter enheter bli 

veldig mye, spesielt når pausene også er korte.  

- Hva gjøres for å gjøre undervisningen mer praktisk i dag? Variasjoner blant lærerne  

- Hvordan gis lærerne rom for å få god nok tid mellom klassene – avslutninger og 

oppstart.  

- Elevrådet – viktig med god start på timen- ofte må assistent starte opp timen fordi 

lærer ikke rekker oppstarten. Og de kommenterer at de ønsker flere sosiale arenaer i 

skolehverdagen. Det bør ringe inn til lesetime siste time mandag.  



- Hvordan utnytter dere kompetansen best mulig på skolen ift praktiske metoder? 

Lære av hverandres erfaringer. Fagnettverk.  

- Hva med uteskole, er det satt i system? Oppleves som stor suksess. – ikke satt i 

system.  

- Det praktiske må være for alle. – Viktig at FAU og skolen har samme definisjon av hva 

praktisk faktisk er.  

 

Vikarbruk:  

- Et problem i hele landet, spesielt i distriktene  

- Utfordrende for ÅBUS å få tak i lærere med rett kompetanse midt i et skoleår, som 

passer med fagkoder som trengs. Krevende å få tak i kvalifisert kompetanse.  

- Vi har derfor måtte bruke ufaglærte  

- I Åmot har vi imidlertid flere pedagoger enn krav om grunnbemanning.  

- Skolen gjør alt de kan for å knytte til seg fagressurser.  

- Dessverre ikke klart å finne optimale løsninger i alle situasjoner  

 

Kantina:  

- Forsøkt å få inn kompetanse, har nå kommet til en løsning med kantinedrift fra 

mandag 13.februar. Foreløpig mandag til torsdag. Det jobbes med å finne en løsning 

på fredager.  

 

Handlingsplan for bedre trivsel og læringsmiljø...:  

- Plangruppe gjorde vurderinger som munnet ut i en handlingsdel. Har vært oppe til 

politisk behandling. Finner ingen vedtak hvor dette dokumentet er vedtatt.  

- Denne planen og tiltakene ligger tverrfaglig på skole og helse, noe iverksatt og noe 

ikke  

- Rektor tar dette med seg til sektorleder  

 



- FAU: Ønskelig å vite hvordan handlingsplanen har vært og følges opp. Det var et 

svært omfattende arbeid som involverte mange  

 

 

Del 2   

05/23  Statussaker fra desember 2023   

Budsjett:  

• Orientering om innspill som ble sendt til kommunen i desember 2022  

 

Uttalelse fra FAU ÅBUS vedrørende turer og ekskursjoner:  

• Orientering om innspill som ble sendt til Hovedutvalget i januar 2023  

 

06/23  Vedtekter og navn i Brønnøysundsregisteret   

Fire personer må stå ansvarlig i Brønnøysundregisteret, disse byttes hvert år  

- Merete, Kai, Stine, Mads (enstemmig vedtatt)  

 

07/23  Årshjul. Hvilke saker skal inn og når?  

- Budsjett – bør starte arbeidet allerede nå (februar)  

- Se et langtidsperspektiv  

- Samarbeid med Hovedutvalget og sektorleder. Sende brev til Hovedutvalget med 

ønske om å få innsikt i langtidsplanen for skolen. Ole skriver et utkast som leder FAU 

kan spille videre  

- Dugnadsoversikt, spesielt 17.mai og arrangementer. Man må antakelig tenke litt 

annerledes fordi mange trinn har færre elever enn tidligere  

- FAU møteaktivitet  

- Kortversjon av tertialrapport fra kommunen, spesielt ift utvikling i skolen  

- Invitere leder av Hovedutvalget til et eller flere møter i året for orientering om dette 



- Revidering av vedtekter  

 

08/23  Innmeldte saker  

- Avslutninger; likhet for alle trinn/små/store; hva kan elevene ha med seg siste dagen 

før ferier? Felles? - Utsettes til neste møte  

- Digitaldugnad – orientering om muligheter som for eksempel Spond/Spleis. Link 

legges ut på FB sidene som info for alle trinn  

- Leirskole 7.trinn – bidrag fra klassekassa? Avklare hva som gjelder, ref retningslinjer 

for turer og ekskursjoner, både opp mot skoleledelsen og leder for hovedutvalget  

 

09/23 Samarbeid med kulturavdelingen/Arr regi FAU  

- Halloween, vinterferie, høstferie osv  

- Hvis interesse trenger vi minst to stykker til å bidra  

- Siw og Stine melder seg til dette  

- Merete organiserer ifht å ha et infomøte sammen, og ønske om å ha med elevrådet 

for innspill.  

 

10/23 Eventuelt  

Leder FAU tar med disse sakene til KFU møte med sektorleder oppvekst:  

• Hvordan jobber kommunen med forebygging av rus, vold?  

• Avklaring - bidrag fra klassekasse  

• Klatrestativ  

• Bussplass/parkering  

• Invitasjon til neste FAU møte 

 

 

Saker til neste møte:  



 Avslutninger; likhet for alle trinn; hva kan elevene ha med seg siste dagen før ferier? 

Felles?  

 Dugnader, avklaringer mtp færre elever  

 TV-aksjonen  

 Foreldreutvalget for grunnopplæringen, FUG.   

 Skidag/akedag (unngå 8.mars)  

 

 

Neste møte onsdag 22.mars kl 18-20 
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